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Τα «επιτεύγματα» της Streem Global, οι σύγχρονες
αποθήκες, ο σιδηρόδρομος και τα φορτηγά
υδρογόνου

2024/05/28 11:57 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

Συνέντευξη εφ’ όλης της ύλης παραχώρησε στη Ρόδο η Streem Global,
παρουσιάζοντας τα επιτεύγματά της, τόσο στον ξενοδοχειακό κλάδο, όσο και στον
κλάδο των logistics / εμπορευματικών μεταφορών.

Από τη συνέντευξη, ξεχωρίσαμε τα ακόλουθα:

��Η Streem Global εξακολουθεί να ενισχύεται, προχωρώντας σε εξαγορές, τόσο στην
Ελλάδα, όσο και στο εξωτερικό.

Επόμενες «στάσεις» για την εταιρεία αναμένεται να αποτελέσουν οι αγορές της
Ρουμανίας, της Βουλγαρίας, της Κροατίας, της Ουγγαρίας, της Αυστρίας και της
Πολωνίας, με τελικό στόχο τη Γερμανία.

Στην Ελλάδα, δεν φαίνεται, επί του παρόντος τουλάχιστον, κάποια άλλη «μεγάλη»
εξαγορά, παρά τις περί του αντιθέτου φήμες που κυκλοφορούν έντονα ανά περιόδους.

Στο σημείο αυτό, στεκόμαστε σε μία δήλωση του CEO της Streem Global,
Κωνσταντίνου Μπήτρου:

«Η εταιρεία αναζητεί διαθέσιμη γη και λιγότερο έτοιμες αποθήκες, λόγω του
ότι πλέον τα νέα logistics πρέπει να αναπτύσσονται με συγκεκριμένα περιβαλλοντικά
πρότυπα και αυτοματισμούς.

Για να ανταγωνιστούμε τα μεγάλα λιμάνια της Ευρώπης, όπως το Ρότερνταμ, πρέπει
να έχουμε σύγχρονες αποθήκες. Στην Ελλάδα δεν μπορούμε να επενδύουμε /
αποσβέσουμε αποθήκες των 11 – 12 μέτρων. Εξ ου και η προσπάθειάς μας για 
αποθήκες 18 μέτρων κατ’ ελάχιστο ύψος, ώστε να είναι αποδοτικές».

��Υπήρχε ενδιαφέρον για τον σιδηρόδρομο και μάλιστα, πριν από τα Τέμπη και την
κακοκαιρία Daniel, η εταιρεία επεξεργαζόταν τη δημιουργία block trains.

Τα σχέδια αυτά, επί του παρόντος, έχουν αναβληθεί μέχρι την πλήρη αποκατάσταση
του σιδηροδρομικού δικτύου και την ταυτόχρονη αύξηση της προσφερόμενης



χωρητικότητας.

Εμείς θυμίζουμε ότι η MAKIOS, που είναι ενταγμένη στη Streem Global, ήταν από τις
πρώτες εταιρείες που είχαν λάβει σιδηροδρομική άδεια για εμπορευματικές
μεταφορές.

��Η εταιρεία ανακοίνωσε ότι θα δρομολογήσει, έστω και πιλοτικά, 2 φορτηγά
υδρογόνου.

��Ο CEO της Streem Global υποστήριξε ότι οι αποδόσεις στους τομείς που
δραστηριοποιείται η εταιρεία (ξενοδοχεία + logistics) κυμαίνονται μεταξύ 15% – 
17% και ότι ο μέτοχος (HIG) αποφάσισε ότι θα παραμείνει, ως επενδυτής στην
Ελλάδα, για τουλάχιστον 5 χρόνια ακόμη.

«Πήραμε μία εντολή για επιπλέον 5 έτη, ώστε να συνεχίσουμε την προσπάθεια που
ξεκινήσαμε το 2017. Έχουμε ξεπεράσει την κλασική 3ετία – 5ετία και νομίζω ότι
μπορούμε να θεωρούμαστε στρατηγικός επενδυτής για τη χώρα», σημείωσε ο 
κ.  Μπήτρος.

��Τέλος, ο CEO της Streem Global εμφανίστηκε καθησυχαστικός από την κρίση στην
Ερυθρά Θάλασσα και τη μείωση εμπορευματοκιβωτίων στο λιμάνι του Πειραιά,
υποστηρίζοντας ότι, εάν και έχουν χαθεί ροές, έχει υπάρξει αντικατάσταση τους από
άλλες αγορές.


